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1.  Fredrik Saweståhl, ordförande hälsade alla välkomna! 

  

2.  Rapport från polisen 

- Kenny berättade om att en satsning mot inbrott pågår hos polisen. Parallellt med det inträffar också 

tyvärr (mer än förväntat) många inbrott. Misstänkta tjuvar har också gripits. 

- Medborgarlöftena arbetas det på (se under punkt 4c). Även de tidigare överenskommelserna med 

vidhängande underavtal ses över och framförallt anpassas till polisens nya organisation. 

- Från den 12/12 är Kenny tjänstledig. Efterträdare utses inom kort.  

 

3.  Statistik 2016 

- Malin gjorde en genomgång av anmälda brott under 2016 och satte detta i relation upp till tio år bakåt 

i tiden. Det diskuterade också en hel del kring faktorer (lagändringar, satsningar, kriminellas 

hyperaktivitet) som påverkar det statistiska utfallet. Även skillnaden mellan faktisk och anmäld 

brottslighet diskuterades. Bildspelet bifogas minnesanteckningarna. 

 

4.  Avrapportering 

a) Ett handslag för ett vackrare Tyresö är nu underskrivet av Tyresö kommun, Tyresö bostäder och 

Vattenfall. Förhoppningen är att utveckla detta vidare med andra aktörer på sikt. Under 2017 

planeras gemensamma insatser att genomföras. 

b) Årets drogenkät på gymnasiet (år 2) är nu genomförd. Linda kommer att sammanställa resultatet inom 

kort. På sikt kommer troligen enkäten att tas bort för att ersättas av den stora enkät som de flest 

kommunerna i länet deltar i. På så sätt blir vi helt jämförbara med de andra kommunerna. Den nya 

enkäten omfattar såväl år 9 som år 2 på gymnasiet och genomförs vartannat år. 

c) Medborgarlöfte, ett förslag är framtaget och ska remissas av kommundirektör samt lokal 

polisområdeschef. Det är medborgarnas synpunkter via trygghetsenkät, medborgardialoger samt e-

tjänstportalen som ligger till grund för Medborgarlöftet. Fredrik önskar att Medborgarlöftet går till 

KS när det är behandlat och klart.  

d) Orange day, d v s FN:s dag för att avskaffa våld mot kvinnor uppmärksammades i Tyresö den 25 nov 

genom webbföreläsning, information i Tyresö centrum (utdelning av orange ljus samt flyers) samt 

ljussättning av Vattentorn och en plantering på Alléplan i orange. Personal och förtroendevalda 

uppmanades att dagen till ära bära något orange, vilket många hörsammade. Det uppmärksammades 

i kommunens sociala medier. 



 

5. Övrigt 

- Ett önskemål framfördes om att BOJ presenterar sin verksamhet och de förändringar som skett sedan 

ny verksamhetschef och ny styrelse tog över våren 2016. Linda kontaktar Veronica om detta. 

- Malin tackade för sig i och med att detta var hennes sita BRÅ-möte då hon slutar den 16 december 

och börjar arbeta på BRÅ med utvecklingsfrågor. 

- Inga övriga punkter anmälda 

 
6. Möten 2017 

- Fredrik och Linda återkommer med nya datum för 2017. 

 
 
 
/Linda Wikman 


